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Az Alapítvány a legutóbbi beszámoló óta eltelt két hónapban is folytatta szokásos tevékenységét. 
Személyi állományunkban változás történt, ahogy azt már jeleztük, Csécsi Dávid látja el jelenleg a 
gazdasági irodavezető munkakört. A betanítás alapvetően sikeres volt, Szabó Judit sokat segített az 
átmeneti időszakban. Marton Judit pályázati munkatárs önkéntes szerződését meghosszabbítottuk. 
 
A  Gömb Aula galériáján található boltot hivatalosan is megszüntettük, a végzés megérkezett a 11. 
kerülettől. A bolt tevékenységei közül azokat, amelyek nem engedélykötelesek (ez alapvetően a 
Volán jegy újraindult árusítását jelenti) a Déli Tömbben folytatjuk. Az új törvény szerinti pénztárgép 
még nem érkezett meg, mert mi is áldozatául estünk a hírekből is ismert, a vállalkozók nagy tömegét 
érintő átverésnek. A legújabb rendelkezések szerint az állam átvállalja a befizetett előleg 
„visszaszerzését”, ennek és az új pénztárgép beszerzésének intézése folyamatban van. 
 
A féléves érettségi előkészítők idén 70 órás formában indultak el, ami 10 órával több, mint az eddigi 
években. Ennek ellenére sajnos nem ugrott meg a jelentkezések száma, de a fizika és a földrajz 
kivételével az összes csoport el tudott indulni, van olyan tárgy, amiből több is indul. 
 
A NEA működési pályázatunk elutasították, így várólistára kerültünk, a szakmai pályázatunknak még 
várjuk az eredményét. Jelenleg zajlik egy NTP pályázat beadása, aminek a célja, hogy rászoruló 
és/vagy tehetséges diákoknak tarthassunk szóbeli érettségi tréninget. Végül nem került 
bepályázásra, de nagyrészt kidolgozásra került egy természettudományos középiskolai verseny 
tervezete is, amit a következő évben szeretnénk megvalósítani. A TÁMOP pályázat megvalósítása 
sikeresen lezárult, már az elszámolás fázisában vagyunk. A zárórendezvény sikeresen lezajlott több 
neves oktató és Surján Péter dékán úr részvételével. Az elkészített jegyzeteket a hallgatók a mostani 
vizsgaidőszakban már több tárgyból is fel tudták használni. 
 
A szerverünk ismét működik, az adatok nem vesztek el, így a nyilvántartásokat újra könnyebben 
tudjuk vezetni. A levelezés archívumának visszaállítása még nem történt meg, ez sajnos nehezíti az 
adó 1% kampányunkat. Ezúton is kérünk mindenkit, hogy segítsen, hogy minél több adományt 
gyűjthessünk össze. 
 
Felkerestük a budapesti középiskolákat, hogy természettudományos népszerűsítő előadásokat 
szívesen tartanánk. Ezt alapvetően TTK-s hallgatókkal és oktatókkal (a szokásos módon) képzelnénk 
el. Ugyanakkor, ha valakinek van ismerőse, tud olyan helyet, ahol szívesen fogadnának egy a karról 
és a természettudományokról szóló előadást, kérjük, hogy jelezze, akár úgy is, ha ő maga tartaná. 
Esetleges eszközöket is szívesen biztosítunk. 
 
Részt vettünk mind a Kari nyílt napon (ahol standunkon vártuk az érdeklődőket, valamint a központi 
előadásban is szerepet kaptunk), mind pedig az Összegyetemi nyílt napon (itt külön szobánk volt, 
ahol tájékoztatóinkkal fogadtuk a megjelenőket). 
 
Az Alapítvány helyzete jelenleg stabil, de a nyári időszakra már most el kell kezdenünk készülni, 
hiszen az Egyetem kiürülése után mindig nehezebb a bérek kifizetése. 
 
Bármilyen kérdést, észrevételt örömmel fogadunk. 
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